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Geacht college, geachte raadsleden,

Deze tekst was afgelopen weken te lezen op een groot spandoek in Hattem, 
neergehangen door ontevreden burgers.

Zou dit ook voor Zwolle kunnen gelden?

Het gaat hier om de wensen van 73 huishoudens, die rondom de Voorzieningenkavel 
Breezicht-Zuid wonen. Al meermalen is hier aandacht voor gevraagd, onder andere 
door Tim ten Klooster tijdens de raadsvergadering van 11 juli 2022. Ook via artikel 
45-vragen van Swollwacht.

De planning van de invulling van deze kavel staat haaks op datgene wat de 
omwonenden willen. Desondanks blijkt uit de reacties van de omwonenden dat ze 
best met de gemeente willen meedenken en deze zeker ook tegemoet willen komen. 
Er is begrip voor de wens dat daar een aantal voorzieningen moet komen, zoals een 
supermarkt, een gezondheidscentrum en enige horeca. Maar er is geen begrip voor 
het feit dat geen enkele wens van de omwonenden gerealiseerd lijkt te worden: veel 
groen, vrije sportmogelijkheden in de open lucht en geen hoogbouw.

Hoewel wij onze wensen hebben kenbaar gemaakt,  ruimschoots voordat de 
gemeente aan een inventarisatie begon, vinden wij tot nu toe niets daarvan terug in 
de te ontwikkelen plannen.

Ook alle gesprekken met vertegenwoordigers van de gemeente en het bijwonen van 
diverse bijeenkomsten hebben niets opgeleverd.

Bij de eerste bijeenkomsten met gemeentelijke vertegenwoordigers waren wij 
hoopvol gestemd, maar gaandeweg de gesprekken zijn wij gaan denken dat de 
gemeente al een vooropgezet doel had: voorzieningen en hoogbouw tot 22 meter. 
De opmerkingen van de kant van de gemeente dat er niets vaststond en dat ook de 
hoogte van de bebouwing nog niet is bepaald, ervaarden wij uiteindelijk als 
misleidend. We kregen zelfs het gevoel dat we gebruikt werden bij de beantwoording 
van de artikel 45 vragen naar de Raad: “De bewoners zijn erbij betrokken, er is 
regelmatig overleg met vertegenwoordigers daarvan”. Dat klopt, maar geen inspraak!

Wij vinden dit geen overleg, wij vinden het een dictaat. Wij worden wel vriendelijk en 
netjes behandeld, maar voelen ons niet serieus genomen.

Wij willen dat de gemeente en de betrokken bewoners tot een compromis komen: 
wel enige voorzieningen en eventueel een enkele woning, maar geen hoogbouw en 
ook wel groen.
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